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 9.1.2020ישי חמיום  1 דף מידע מס.  
 

 לחברי מעוז שלום, ושנה אזרחית טובה
התקיים מפגש שלי עם חברים וותיקים להדלקת נרות. במסגרת מפגש זה מסרתי  בחנוכה

 בהם אנו עוסקים. שיתפתי בדבריםדיווח מהנעשה במעוז מעיניו של יו"ר הקיבוץ, 
 , וכוונות לגבי העתיד.2019מפגש לסיכום שנת  אני מביא את עיקרי הדברים שעלו באותו

לראייתי, אחד מהתנאים לעבודת ניהול טובה היא עבודת צוות מתואמת ויציבה, בהנהלה 
הפעילה )יו"ר, מרכז משק, מנהל קהילה, מנהל מש"א(, ובתוך ההנהלות עצמן )הנהלה / הנהלת 

 קהילה, הנהלת עסקים(.
תי לעסוק בהחלפת בצלאל בריכוז משק. לאחר נדרש 2019עם כניסתי לתפקיד בפברואר 

תהליך איתור ארוך ויסודי נבחר יפתח הרחול כמרכז משק. במהלך איתור מרכז המשק נפרדנו 
גם מרעות כמנהלת מש"א. על מנת שלא לפגוע בתהליך האיתור, גייסנו באופן זמני יועצת 

נהלת מש"א במקום מש"א לעניין זה. לאחר בחירת מרכז המשק התפנינו לעסוק באיתור מ
תפקיד מנהלת  רעות, ונבחרה עמליה לתפקיד. לאחרונה )באמצע נובמבר( עדנה סיימה את

במטרה לתת מענה על הצרכים השוטפים, לקחתי על עצמי למלא הקהילה. כצעד ראשון, 
חלקית את מקום עדנה, עד שיבחר מנהל קהילה אחר. כרגע אנו בעיצומו של תהליך איתור 

אני מצפה לבחירה זו, ובכך נסיים איוש מחדש של ממלאי התפקידים  למנהל/ת קהילה.
 המרכזיים, ונוכל לבנות מחדש את עבודת ההנהלה הפעילה.

את עבודת המטה שאני מרכז ועליו אחראי, אני מחלק לשלושה תחומים: פעולות כלליות 
 המשותפות לקהילה ולעסקים, פעולות בתחום העסקים ופעולות בתחום הקהילה.

 :לות כלליותפעו

  אחד מהנכסים החשובים לקיבוצים בכלל ולמעוז בפרט הוא נושא הקרקעות. לצורך טיפול
בנושא זה גייסנו עו"ד טוב המתמחה בתחום קרקעות הקיבוצים, וביחד עם שמאי מומחה 

אנו מטפלים בסוגיית קרקעות גשר השלום, פיתוח שטח תעסוקה נוסף באזור הגשר, תכנון 
בי תכנית הארכת תוואי הרכבת עד לגשר. במהלך עסקת "גשר השלום" ומחשבה עתידית לג

דונם של  100 –רמ"י )רשות מקרקעי ישראל, מה שפעם נקרא "המנהל"( גרעו מאיתנו כ 
קרקע המוגדרת "שטח תעסוקה". אנו במגעים עם רמ"י להחזיר לנו בהקצבות שטח 

 עד לגודל שטח המגיע למעוז. התעסוק

  לכפר  , הכביש המוביל6688הזזת כביש נושא תכנוני / קרקעי נוסף שבו אנו עוסקים הוא
. כבר כעת קיימת תכנית להעביר את הכביש הקיים מזרחה, מעבר לשטח הסככות רופין

עובר בתוך שטח הקיבוץ. הנושא תקוע כבר שממזרח לכביש, ולפנות את הכביש הקיים, 
 פות של משרד התחבורה.כמה שנים מכיוון שאינו בסדר העדי

 שבע תאגידים ושותפויות,  15למעוז קשורים . של מעוז תאגידיהמבנה התחלנו לטפל ב
היחסים בין התאגידים ובין הקיבוץ, והתקנונים . שותפים עקיפים 10 –כ , שותפים ישירים

 שלהם לא מוסדרים ולא ברורים. קיים ספק אם כל התאגידים הקיימים בכלל נדרשים.  
ביחד עם משרד עו"ד עוז כוחן אנו עוסקים בבדיקת המבנה התאגידי ובהסדרת התאגידים 

 עצמם. כאשר תהיה הצעה מגובשת נביא זאת לאישור האסיפה. 

  כיום עובדים עם מספר משרדים של עו"ד. אני בדעה שטוב לרכז את כל הייעוץ המשפטי של
טיים של כל ל הנושאים המשפהקיבוץ ושל כל התאגידים במשרד אחד שיוכל לתאם בין כ

ם, התקשרנו בהם אנו כבר קשורים עם משרד מסויימים התאגידים. למעט בפרויקטים מסו
 עם משרד עוז כוחן )גילי עוז מעין חרוד( לליווי שוטף של מעוז חיים וכל תאגידיו.

  גישה דומה אנחנו מובילים בתחום ראיית החשבון. מתוך ראיה שיש יתרון לגודל, והרצון
מכרז למשרד רו"ח שאנו נעבוד איתו )אחרי שנים רבות יעל גם את המערכת הזו, יצאנו בלי
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הרשקו פרקש( במטרה שלכל התאגידים יהיה אותו רו"ח )חוץ משרד שעבדנו בקיבוץ עם 
 באסיפה האחרונה בחרנו במשרד "ברית פיקוח" כרו"ח של הקיבוץ ותאגידיו. .מהמדגה(

 ועים למטרות שונות. את הכסף הזה יש לנהל בתבונה כיום יש למעוז כספים בבנקים הצב
כך שלא רק שישמור על ערכו, אלא שנזכה לראות גם ממנו פירות, דבר שאינו פשוט 

במציאות הכלכלית בארץ. לצורך כך התקשרנו עם יועץ פיננסי שמלווה קיבוצים רבים 
קיבוץ: קהילה, רים, שילווה אותנו בתחום חשוב זה, שגם הוא, יטפל בכל הכספים של האח

 עסקים וקרן המילואים.
 

 :תחום העסקים

 .בחירת מרכז משק במקום בצלאל 

  ענפי החקלאותניהול נוהל קדנציות בקבענו והחלטנו על. 

 הסדרת הכניסה למעוז ביחד עם פולירזהעסקים לקחו על עצמם את המשימה ל. 

  מדברים מה יעשו עם אנו כפעולה משלימה לתהליך ההסכמות בו דנים כעת בקהילה, בו
הכספים שיועברו מהעסקים, העסקים עצמם צריכים לחשב ולתכנן בעתיד את הסכומים 
שהם יכולים להעביר כרווחים, מבלי לפגוע בעסקים עצמם, ואף להמשיך ולדאוג לפיתוח 

מודל איתנות פיננסית ויכולת עתידי של העסקים לרווחת חברי מעוז. לצורך כך אנו בונים 
 . כאשר ההצעה תהיה מוכנה, נביא אותה לאישור האסיפה.ם "למעלה"העברת כספי

  כידוע לכולם, אנחנו עוברים אירוע משמעותי ברפת, מחלת השחפת שהתגלתה אצלנו בחודש
דית בה עלינו לדאוג ותנו לפעולה בשתי רמות: הרמה המימרץ השנה. אירוע זה מחייב א

נדרשים לחשוב, לתכנן, ולהחליט לגבי  שהנזק לרפת יהיה מינימאלי, ורמה עתידית בה אנו
עתיד הרפת. כל שוק הרפתות בארץ עומד לפני טלטלה משמעותית בעקבות רפורמה בשוק 

חולבות(,  500החלב המתוכננת לקבל תוקף. בעתיד, לא תהיה הצדקה לרפתות קטנות )עד 
ית שאר בתחום, צריך לתכנן הגדלה של הרפת, והפיכת הרפת למודרניומי שמעוניין לה

(. כאמור, אנו ₪מיליון  15עד  12 –ומרווחת. צעד כזה טומן בחובו השקעות כבדות )כ 
מחויבים לתכנון עתידי של הרפת, לבחון חלופות אפשריות, ולהתחיל לפעול לשם כך כבר 

 בזמן הקרוב.

  יש לנו מספר רעיונות אותם אנו מקדמים במטרה להעלות את הרווחיות של הענפים
 הכנסת גידולים חדשים והתייעלות, תוך ליווי צמוד של מנהלי הענפים.הקיימים, על ידי 

 בשלב זה אנו בודקים הגדלה של לאתר מקורות הכנסה ופרנסה נוספים למעוז.  עלינו
זמים הסולאריים ליצור חשמל מאנרגיית השמש, אך לא רק זאת. אנו בודקים תחומים המי

 ד.נוספים שיכולים להוות מקורות הכנסה למעוז בעתי

 יבים ות במשרד העבודה. כידוע, אנו מחולאחרונה קיבלנו דוח חמור ממפקח על הבטיח
שבוע בוקי שימש כממונה לפני כ להעסיק ממונה בטיחות ולקיים וועדת בטיחות במעוז. עד

בטיחות, ומהשבוע גייסנו ממונה בטיחות אחר שיקדם את התחום החשוב הזה אצלנו, 
 ויטפל בהערות שקיבלנו מהפיקוח.

 
 נגעתי בכמה תחומים עיקריים, ואת הנותר אני משאיר ליפתח הרחול.

 
 :תחום הקהילה

 בתחום זה ארחיב קצת יותר, גם בכובע של מחליף חלקי וזמני של עדנה:

 ו. על גיבוש ההצעה עובד צוות שנמשך כבר למעלה משנה, מתקרב לסיומ תהליך ההסכמות
יב ומסור, שמשקיע רבות מזמנו בחשיבה וראיה רחבה, כאשר המוטיב החוזר בבסיס מחו

עבודת הצוות הוא הגעה להסכמות. כרגע אנו בשלבים של ליטושים אחרונים למודל, הצגתו 
בפני הציבור ושמיעת התייחסויות למודל המוצע, והבאת ההצעה בכללותה להכרעת 
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לכל החברים ביודעם בדיוק מה יעשה בכספים הציבור. קבלת הצעה זו, תאפשר שקט נפשי 
שיעברו מהעסק לקהילה, וכיצד מבטיחים העברות רווחים לחברים הוותיקים )בהתאם 

 ליכולות העסקים( מצד אחד, והמשך קיום הקהילה כולה לאורך שנים.

 נמצא בשלב של קבלת שמאות )הערכת שווי( מעודכנת של המגרשים לשיוך.  שיוך דירות
, ואנו מטעם רמ"י. השמאי ביקר במעוז בחודש יולינעשית על ידי שמאי  הערכת השווי

מצפים לקבל את השמאות בחודשים הקרובים. קיים חשש שהשמאות המעודכנת תהיה 
גבוהה יותר מהערכה הראשונית )שהייתה מאוד נמוכה(. לאחר קבלת השמאות, נבחן האם 

סביר(. לאחר סיום תהליך זה,  להגיש ערער על השמאות )במידה ותהיה גבוהה באופן לא
 יוכלו החברים לפנות לרמ"י להשלמת התהליך, במקביל להסדרת התשלומים שיידרשו.

 הענף מרכז תחתיו את הפעילויותניר דפנא. בניהול של  יקטיםהקמת ענף תשתיות ופרו :
המהלך נעשה במטרה לשפר את השכרת דירות. תקשורת, תחזוקה, נוי, חצר, מים, חשמל, 

רותים הניתנים תוך חיסכון בעלויות על ידי שיתוף במשאבים )כוח אדם, כלים, קבלנים יהש
מודרנית שתתעד ותעקוב אחר כל  מערכת מיפוי תשתיותוכ"ו(. כמו כן אנו מכניסים 

 . התשתיות בקיבוץ ומחוצה לו, כמו רשתות מים, חשמל, תקשורת, מבנים, מדרכות ועוד

 קשורים האחד בשני. ללא התקדמות בבניה חדשה  שני הנושאים האלו :קליטה ובינוי
ויצירת "מחסנית קליטה" )בתים למגורי משפחות שבתהליך קליטה לפני כניסה לבית קבע( 

לא ניתן להביא עוד משפחות לקליטה. אנחנו עוסקים במרץ לקדם בניה חדשה. הנושא 
בת זמן רב. אנו תכנית בינוי ערים( שמתעכ –קשור לכאורה לשינוי בתכנון הקיבוץ )תב"ע 

בוחנים אפשרות יחד עם מהנדס המועצה, שבמידה והתב"ע תמשיך להתעכב, אנו נקדם 
מגרשים נוספים בדרום הקיבוץ, תכנית שניתן לקדם  50 –תכנית מצומצמת יותר של כ 

באופן מהיר יותר. במקביל, אנו פועלים לשיקום תשתיות בשכונת וותיקים, שכוללת בתוכה 
לקליטה, ומחפשים פתרון נוסף ל"מחסנית קליטה". ישנם עוד תחומים עוד ארבע מגרשים 

רבים אותם אנו מקדמים במסגרת התשתיות, כמו לדוגמה: הסדרת מגרשי חניה, שערים 
 שיגבילו תנועת רכבים בתוך הקיבוץ וכ"ו )על כל הנושאים האלו ניתן לכתוב דף נפרד(

 הוצגו והתקבלו תכניות לשיפוץ הבית  פוץ הבית.י: יש תורם המוכן לממן את שבית יבניאלי
שיהווה מרכז תרבותי מחודש ויפה. נידרש להתייחס לנושא תחזוקת הבית בעתיד, שכן 

לשיפוץ ניתן להשיג תרומות, אך לתחזוקה שוטפת שתשמר את הנכס החשוב הזה לאורך 
 שנים נצטרך לדאוג מתוך התקציבים הקיימים.

 מורכב ודורש  זהאבי גל נבחר לרכז תחום הפנסיה במעוז. תחום  :הסדרת הפנסיות
התנהלות אחראית לאורך זמן. כידוע, נושא הגרעון האקטוארי )חוב פנסיוני לחברים( הינו 

, כאשר מהשוטף משולמים ₪מיליון  24משמעותי בתקציבי מעוז. נכון להיום החוב עומד על 
לבחור בחברה שאצלה מכרז ות. קיימנו בשנה לטובת קצבאות פנסיוני ₪למעלה ממיליון 

ננהל את קרנות הפנסיה בתנאים עדיפים לחברי מעוז. את כל תהליך המכרז והמעקב אחרי 
החובות הפנסיונים אנו מנהלים ביחד עם חברת ט.נ.א. שהיא חברת בת של משקי 

ד הקיבוצים, ומלווה את נושא הפנסיות בקיבוצים רבים. בקרוב נבחר וועדת פנסיה שתעבו
 יחד עם אבי. 

אסיים את דברי בברכה לכל חברי מעוז לשנה הנכנסת, שנעמוד במשימות הרבות והמורכבות 
הניצבות בפנינו, מתוך אחריות משותפת ושיתופי פעולה פוריים לטובת קיבוץ מעוז חיים, 

 ברוח טובה וחברית. –והחשוב ביותר 
 

 .גור, טובהאזרחית שנה 
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 (22.12.10 ללוויה נכתב)  חיים קורות - גינתון לה'אריה
. ולעידית לוורדה אח. גנתון( יואלית) וחנה פינחס של השלישי בנם.  30.4.1951-ב נולד לה'אריה

 .ולילדיה למעוז מסורה, וחרוצה שקטה משפחה
 . אמו חנה של אביה, רוסין אריה, סבו של שמו על לו ניתן' אריה' השם
 .   חייו לכל לה'אריה השם בו דבק ולכן והצנום הביישן לילד התאים ממש לא השם

' ב לכיתה ז"ט מחזור ילדי 14 עם עבר 1958-ב(.  המזכירות בניין כיום) לטוב הזכור' א בגן גדל
 שנהיה בבניין היה הכולל הילדים בית. ברוש – סלפק לה'רבקה המורה(. ההם הימים כמנהג)

 . נהיר ומשפחת לה'אריה של ביתם היום עומד בו במקום עמד. יהיהסנדלר מבנה כ"אח
 .נסגרים מעגלים
 . איתן-בנוה החינוך לבית הנעורים גיל את להעביר במעוז הוחלט א"י בכיתה בהיותם

 החינוך לבית המעבר. לפועל יצאה ההחלטה אבל. ההחלטה נגד הפגנות ארגנו הכיתה בני
 בית מחממת לצאת נאלצו בה ראשונה פעם זו תהישהי כיוון. מעוז ילדי על קשה רושם השאיר

 לבית ממעוז איתם שעברו למורים( יותר ואולי) גם. להם רק ולא. אזורי ס"לבי המקומי הספר
 .אותם שקלטו החינוך בית ולמורי המשותף החינוך

 לשריון הספר בבית הוצב לשריונר מטירון המסלול אחרי. לשריון לה'אריה התגייס 1970 שנתב
 ממעוז לשריון הספר לבית שהגיעו הצעירים המתגייסים לכל כתובת שימש שם. תותחנות בענף

 במלחמה חושלה שאף חברות. האחרונים ימיו עד נמשכו שם שנוצרו החברויות. ומהעמק
 (.אפל עפר, לוריא יצחקי, יפה איל: ממעוז חבריו את רק אזכיר) ההיא

 חזר שבסופם חודשים מספר נמשכו והשיקום הטיפול. קשה דרכים תאונת עבר 1972 בדצמבר
 .וליס'בג להדריך והמשיך לצבא

 יום מלחמת פרצה כ"אח קצר זמן. במסגרייה לעבוד והחל למעוז חזר ל"מצה שחרורו עם
 ... עליו כשהמצלמה ,הגולן ברמת לחםילה עלה ואיתם ליחידתו נזעק לה'אריה, כיפור

 באלבום למה שמסביר מה) גלגל בקיבוץ שרות לשנת( המצלמה עם) יצא מהמלחמה כשחזר
 (.גלגל קיבוץ להקמת שמוקדש שלם פרק יש באינטרנט מעוז

 .המזכירות וחבר עבודה למרכז נבחר אחר. עבודה סדרן בתפקיד החל 1978שנת ב
 התחבר שאליו הצילום תחביב. בחיפה ויצו ספר בבית מקצועי צילום ללימודי יצא 1983שנת ב

 תמיד, עליו תמיד; המצלמה את עזב לא מאז. במתנה מצלמה כשקיבל, שלו והוהמצ - בבר כבר
 של ימינה יד גם היה בהמשך. שלפניו פעמי החד הרגע את להחמיץ לא כדי, לפעולה מוכנה
 גם שהקימה, גפני בועז ש"ע הצילום במעבדת איתה עבד .שלה' הטכני איש' וה גפני דרורה
 .למענו

 ויותר יותר אבל ,במסגרייה עבד עדין. אמיתי מקצוע איש היה כבר הצילום מלימודי כשחזר
 .עבודה כמקום הצילום את לו ביסס

 היה הרעיון ". הפקות עמקים" את( האזורית המועצה ר"יו אז) שחר יגאל הקים 1986שנת ב
 וידאו ועריכת צילום ציוד: נקנו. האזורית המועצה של כלכלי תרבותי ענף מהצילום להקים

, למועצה ועריכה צילום שירותי ניתנו. לדרך יצא והמיזם לה'ואריה לנס מיכל: יסוגו ,ורכב
 . 2 ולערוץ השידור לרשות סרטונים ואף חוץ לגורמי, התרבות לוועדות, באזור הספר לבתי

 הציוד את רכשה מעוז. ולהסגר והכלכלה השוק לכוחות להיכנע נאלצו שנים מספר כעבור אך
 עמקים. "הצילום, חייו כיעוד שראה במה, להמשיך ששאף לה'אריה של פנייתו פ"ע, והרכב
( רופין מכפר) ליאור את כשותף צירף כ"אח. הבריכה שליד ילדים בבית התמקמה" הפקות
 .לאיטו גווע זה מיזם גם אך", קקטוס" את והקימו

 .המחזור חגי של הבית צלם לה'אריה היה הצילום לימודי את שסיים מאז השנים כל
 עליו אומרים) תמיד שם היה לה'אריה אבל, התחלפו והבמאים התסריטאים, התחלפו הילדים

 (.כולן את הכיר כי, ובתסריט הסט על שרצו מהבדיחות צחק שלא
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 כדי, החג לפני שעה שם היה תמיד. חג ואחראית תרבות רכזת כל של ימינה יד היה לה'אריה
 היה כ"ואח, שצריך כמו יוקרנו לחג שהכין שהסרטונים, מסודרים וההגברה שהתאורה לוודא
 . למקומו הכל ולהחזיר לחסל נשאר

 .דבר לשם הייתה וניקיון לסדר שלו הפדנטיות
 המזכירות את לשכנע והצליח וחזון גובה תפס לה'אריה. הקירור מחסן ננטש 2000 בשנת

 בכך. האזורית מהמועצה נאה תקציב לגייס גם הצליח כך לשם". גלריה קפה" את להקים
. בכל עליו שורה שרוחו, לה'אריה של בניהולו, מקסים חברתי תרבותי במוסד מעוז התברכה

 שבו מקום. מטיילים ולקבוצות לאורחים, מעוז לחברי ומפגש אירוח מקום שהיווה מוסד
 לאירועים וגם חגיגיות להרצאות ששימש מקום(. ובעבר בהווה) מעוז בני של תערוכות הוצגו

 .ליפשיץ אסף של פסליו לדגמי קבע וכאכסניית ,מחזורים ולמפגשי משפחתיים פרטיים
 בדשאי הקבועים התאורה ועמודי התרנים להקמת יוזמה; לה'לאריה שקשור נוסף פרויקט
 . הבא לחג ידרשו שממילא לדברים חג כל לדאוג זה טורח כמה ידע כמוהו מי. שלנו החגים

 .ונהייה קם והדבר יזם
 להעביר, ובכלל העמקים לקיבוצי שבגינוסר" אלון יגאל בית"מ הזמנה התקבלה 2007שנת ב

 היודאיקה במחלקת שתעשה למחשב סריקתם לשם הזמנים מכל תמונות תשלילי להם
 תמונות כל( מיוזמתו) נשמרו שאצלו כאיש, לה'אריה. ב"שבארה הארוורד באוניברסיטת

( מעוז של התמונות ארכיון מכל ידוע בלתי לזמן להיפרד, ז"בכ) היסס לא, מעוז של הארכיונים
 דיסק עם 2008 בסוף רק אלינו שחזרו, תשלילים של קרטונים ארבעה שלושה לגינוסר והעביר

, אביטל(, ומגדל חומה את צילם) פרידל: הצלמים של מתמונותיהם. מעוז תמונות 80,000 ועליו
 ברשת חיים מעוז אלבום את הכנו זה אדיר ממאגר. בחינם הכל. ואחרים לה'אריה, דרורה

 . וצפיות כניסות אלפי לאלפי זכה שכבר אלבום(. שילוח אילן בעזרת)
 משפחתו. אותם אהב שהוא, אותו שאוהבים לו רבים חברים. אנשים של איש לה'אריה

 ובני ועמי חדוה, ויעל חמי: דודיו בני. ונכדיהן ילדיהן, היימס עידיתו ורדה אחיותיו; הרחבה
 .  בבואם שמח והוא. גלריה שבקפה במשכנו או בביתו להתארח שמחו. משפחותיהם

 .העמוקה אהבתו הייתה ועתידה, חגיה, תולדותיה, למעוז שאהבתו ספק אין
 דבר בהיוודע לה'אריה של וחבריו מעוז חברי בין כאש עבר עמוק עצב, ממך להיפרד קשה קשה

 .התפשט כבר המתקרב קיצו על שהלחש למרות, פטירתו
 . בגרון מחנק נהייה משנפטר
 .  תבורך  . חותם השארת

 בית מעוז חיים.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   6 
 

 ,היקר אריה

 ואנו מעוז של הקמתה מיום חברים היו הורינו. חברייך על להימנות מזל ברי היינו ואני דיאנה
 אהבתנו ודרך בצבא, השחייה בנבחרת יחד היינו. כילדים החברות שרשרת את המשכנו

 בכל ושזורים" אפויים" ממש היו הקיבוץ של הסודיים המרכיבים. האמנות לתחום המשותפת
 לאמונותייך בהתאם צעדת. המעוזית, הקיבוצית לתרבות מסירות של דוגמה היית, גופך נימי

 דרך יתהיה" טוב עשה, "תנאי בכל, מצב בכל.  שלך ייחודי כך הכל השקט באופן הטבעיות
 .האמנת בה הפעולה

 בכל ביקרנו, יוסמטי ופארק קניון הגרנד עד מירדן, הוואי עד מלונדון, ביחד המון טיילנו
 היפות במסעדות ואכלנו צילום למכשיר בחנויות שעות בילינו, יורק ניו של המוזיאונים

 .להציע זה לעולם שיש ביותר והטובות

 הצילומים אלפי עשרות דרך מעוז של וחייה אנשיה את המתעד אדיר ארכיון יצרת, ה'אריהל
 אחריך שימשיך צעיר אדם יקום ואולי מורשתך זוהי. שלך וכמובן גפני דרורה, דפנא אביטל של
 . הזו היצירה שרשרת את

 להעריך שלמדנו שמח אני, אותך אהבנו כמה עד לך להגיד אמיצים מספיק היינו ואני דיאנה
 .מאיתנו אחד כל של העניין בתחומי בשני אחד ולתמוך

 .תמיד איתנו שארית היצירתית נשמתך, הטוב ידידנו

  .יורק ניו - וגבריאל, יו'קאראוואג, יצחקי, דיאנה

 .אפל( עפר י"ע תורגם, באנגלית נכתב. לוריא יצחקי של )מכתבו

 

 
 לפטירתו של אריהל'ה ז"ל 30אזכרה במלאת 
 ,בבית העלמין 12:30בשעה  24.1.20תתקיים ביום שישי 

 יתקיים טקס לזכרו בחדר האוכל.  13:15ולאחר מכן, בשעה 
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 מרכז המשק של שולחנומ
 התחדשות עם טובה שנה שתהיה לאחל ורוצה חדשה אזרחית שנה בפתיחת נמצאים אנו

 . הבאות לשנים חיובי מבט עם יותר טובות לתוצאות ונקווה גשמים הרבה, ופריחה
 בנקים דוח הכנו במקביל, 2020 לשנת השקעות כולל עבודה כניתת להכין ימנויס – 2020 תכנית

 דיונים מספר עברה התוכנית. הענפים לכל שנתית 5 כניתת ובנוסף, ושימושים מקורות ודוח
 .פהיאסותובא לאישור ה כלכלית בהנהלה

 לא לשימוש הזכויות את ולהשיב לנסות נמרצות פועלים אנו – בקרקע חקלאיים לא שימושים
 עם י"ברמ פגישה התקיימה. התעופה שדות לרשות השלום גשר מכירת בעת שנלקח חקלאי

 להוסיף רוצה אני. שנלקח ממה חלק לפחות לנו להשיב הכול לעשות שהבטיח המחוז מנהל
 אותנו שמכניס מצב וזה, חקלאית לא שהיא פעילות כל לפתח נוכל לא אנחנו זכויות שללא

 .ולשנות לעשות חייבים, לקיפאון
 בנגב אורלי בחוות ביקור נקיים אנחנו ינואר במהלך, המגעים על כבר דיווחתי – סברס גידול

 נדווח. יפה רווחיות שמראים כלכליים נתונים קצת קבלנו. והתנאים הגידול על מקרוב ונעמוד
 .ההתקדמות על בהמשך
 הגענו. מההנהלה וצוות נון בן רן עם מים באפיקי פגישה התקיימה – חיים מעוז מים מכסות
 חלוקה טבלת לקבל לבקשתנו לצערי. המתוקים במים במיוחד מעוז של הזכויות לגבי להבנות

 .לתשובה ומחכה ר"ליו בנושא ופניתי מתחמקת הייתה התשובה הישובים כל של
. היניקה את שחסמה בערוץ בוצה עקב הירדן מי של בשאיבה בעיה נוצרה לאחרונה – ירדן מי

 מקווה. החורף לגידולי מענה שנתנו הגשמים באו ולמזלנו שואבים לא אנחנו ארוכה תקופה
 .שוב יקרה שלא עצמנו נכין היום וכבר מהירדן לשאוב נשוב הקרובים שבימים

, בתאגידים סדר ולעשות לסיים נמרצות פועלים אתנו יחד ד"עו משרד – תאגידים ארגון
 .בסיום לאישור ונביא נעדכן. וסמכויות חתימה מורשי תפקידים והגדרת תקנונים

 נוהל יצא וכבר סוכם. הפעילויות מנהלי בהשתתפות בהנהלה דיון התקיים – רכש ביקורת דוח
 גורמים מספר עם נפגשנו שכבר לציין חייב אני. וסמכויות לפעול כיצד החלטות עם מסודר
 . שנקבל וההנחות הקשר חידוש לגבי להבנות והגענו
 תפעולית לשותפות כנסילה תערובת צמח עם ראשוניים מגעים התחלנו – תערובת צמח בדיקה

 כיצד יציעו ובהתאם הרפת ותוצאות התנהלות את יבדקו הם ראשון שלב, חיים מעוז רפת עם
 המוסדות לאישור נביא להתקדם רצון יהיה וכאשר שומעים רק זה בשלב אנחנו. להתקדם

 .בהתאם
 השנה כבר הנחה ולקבל מניה לרכוש לנו הציעו ביטוח לחברת בדיקה במהלך – חקלאי ביטוח
 אושר בהנהלה. המהלך. המניה ממחיר 2 פי של בגובה
 .מהתוצאה ומרוצים סבירה שומה קבלנו הכנסה מס מול פעילות לאחר – מס שומת

 כממונה יחליף בוקי את, הקיבוץ של בטיחות כממונה עבודתו לסיים ביקש בוקי – בטיחות
 על לבוקי להודות רוצה אני. בחודש ימים 4 במסגרת התפקיד שימלא וקנין עופר בטיחות
 יפנה אשר בכל והצלחה, הבטיחות כללי על והקפדה עשיה של רבות שנים במהלך פעילותו

 .ויעשה
 והתחלנו אושר הנושא, לענפים הנהלות הקמת ההנהלה לאישור הבאתי – ענפים הנהלות
 .המשמעותיות ההחלטות כל יתקבלו שבהם ההנהלות בהקמת
 לעמוד ובשביל חייו את סיים הקיים. הראשי הגנרטור להחליף הוחלט – גנרטור החלפת
 .הגנרטור להחליף צורך היה מכובד שנתי סכום מקבלים עליו חשמל חברת מול בהסכם

 .ענפים ממרכזי מסריי דוח - ענפים
 יפתח.
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 הקהילה ת/מנהל לבחירת תהליך
 .קהילה ת/מנהל לאיתור צוות הוקם עדנה של עבודתה סיום על ההודעה עם

 .הרפז דיתי, פוקס שלווה: ציבור נציגותהרכב הצוות: 
 .מרגלית עמית: ההנהלה ועד נציג

 עמק מוא"ז קהילתי פיתוח – פולק אפרת, צ"בתק ישובים מלווה - גליק ערן: חיצוניים נציגים
                    אנוש משאבי – פריד עמליה, ר"יו - מלמד גור:  תפקידים מלאימ . המעיינות

 .וחיצוניים פנימיים מועמדים של ח"קו ונאספו חיצוני ומכרז פנימי מכרז פורסמו
 .חיצוניים מועמדים עם גם ייפגש מכן ולאחר הפנימיים המועמדים עם פגישות עורך הצוות
 .למועמדים לתפקיד התאמה אבחוני ייערכו הצורך במידת

 להביא נוכל פברואר חודש ובתחילת ינואר חודש לסוף עד יסתיים האיתור שתהליך תקווה אני
 .האסיפה לאישור ת/המועמד את

 אנוש משאבי – פריד עמליה
 

*************** 

 קיר היונים
מעוז פנתה במכתב לרשות ניקוז ירדן דרומי ולמוא"ז בבקשה לפתוח שער בגדר המערכת 

ולהתקין מרפסת תצפית בטיחותית אל קיר היונים שמעל נהר הירדן.  הצהלית )צהל מסכים(
  נמצא ליד מעוז.

 טרם קיבלנו תשובה.
 .מעוז מכירים פינת נוף זו, אליה הלכנו בייחוד בחורף כשזרימת הירדן מרשימה ביותרותיקי 
 .ש להחזיר פינת נוף זו לצבור הרחבמתבק

 יפתח אופק.
 

*************** 

 
 אז מה נשמע ברפת?

 .מאוד קשה בנו פגעה גמורה בהפתעה שהגיעה השחפת מחלת, עלינו עברה קשה מקצועית שנה
 כחשודות שונים בגילאים עגלות 35 ועוד חולבות פרות 103 אותרו בדיקות 4 -ב היום עד

 .שקל מיליון 1.485 על עמד ראש 138 על הפיצויים סך. הומתו הן .לשחפת
 פרות או עגלים של הוצאה וכל ,לעדר חדשים ראשים הכנסת אין :מלא בהסגר נמצאת הרפת

 .החקלאות משרד של מיוחד באישור יבתמחו
 .למכסה מתחת ליטר אלף 700, ליטר מיליון 3.1 של ייצור עם השנה את סיימנו

 .חלב ייצור של גודל סדר אותו היא הבאה לשנה התוכנית
 .לרדת ימשיכו שהמספרים תקווה ואנחנו השחפת של החמישית הבדיקה תערך ינואר בתחילת

 עלמותיהעד ל ספרתי לחד הם והפנים הקודמות בבדיקות המספרים היו אלו  12,  29,  46,  51
 .חשודות של מוחלטת

 .מחדש העדר את למלא ונוכל השערים יפתחו נקיות, בדיקות 3 שנשלים לאחר רק
 .תישמר והסבלנות מהר תעבור שהמחלה,  חדשה התחלה של טובה שנה לעצמנו נאחל

 
 .חיים מעוז רפת וצוות, וישנו יריב
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 ד"ש מעוז חייםג

 בנחת. תמיד לדבר צריך האדם "
 .אדם מכול להתבייש מכעס להימנע

 הרמב"ן                " ממנו כגדול אדם כול ולהחשיב
 .התוכנית מעל מיליון 1.1 - כ. שקל מיליון 2.6 של נאה ברווח השנה את סיים חיים מעוז ש"גד

 :הזאת לעלייה גורמים שני
 .לעבודה כולו כול את שנותן וחרוץ מסור צוות[ 1
 .עולם בורא[ 2

 עם כרגיל התחילה 19-20 עונת. היפה ולרווח להצלחה הביאו הללו הגורמים שני של שילוב
 .עולם בורא של לעבודה מחכים אנחנו וכרגע, הצוות של חרוצה עבודה
 .במהרה סגריי שהפער נקווה, שעברה שנה תקופה מאותה פחות מ"מ 60 - ב אנחנו

  2018 -ל והשוואה גידול - גידול לכם אראה מקצועית ועכשיו
 2019 2018 

 רווח לדונם רווח לגידול רווח לדונם רווח לגידול גידול
 ₪  429     מיל' 1.065       ₪ 621    מיל' 1.39   אספסת

  ₪ 204 מיל' 1.064  ₪ 417 מיל' 1.969 חיטה

 ₪ 824 אל"ש 248  ₪ 1103 אל"ש 524 אבטיח

  ₪ 971 אל"ש 136  ₪ 1133 אל"ש 127 בצל

  ₪ 621 אל"ש 143  ₪( הפסד -231) אל"ש הפסד( -69) עגבניות

  ₪( הפסד -64) ( אל"ש הפסד-18)  ₪ 193 אל"ש 38 תירס תחמיץ

  ₪ 132 אל"ש 11 ( אל"ש הפסד-437) ( אל"ש הפסד-53) זון שחת חורפי

 
 .הנאה לרווח הביאו והאספסת שהחיטה רואים אנחנו דבר של בסיכומו

 .מוצלחת אזרחית שנה - השנה גם כזאת לשנה נקווה. נרדמתם שלא מקווה
 ,עומר ,עמית ,אלעד ,אביתר ,ארבל ,עידן ,עומר ,ירון ,זמיר ,אודי ,מוקי: החרוץ ולצוות

 לדעתי ואולי המוצלחת השנה על הכבוד כול, ונוי נון  - לנדיםהתאי שני, ליאורה ,דגן לאברהם
 או באילת שבוע סוף גיבוש או בבונוס לעובדים לפרגן תדע המשק שהנהלת הזמן הגיע האישית

 תודה גם לשהם כץ שעבד איתנו שנה וחצי ועבר למדגה.  .טובה במילה לפחות
 .שלנו החקלאים הכלים ועל עלינו לשמור שתמשיך ש"הגד כלבת לאסי את שוכח לא ואני

 .דניקו ,תודה

 
 

************* 
 
 סיכום שנה - ולל

  אנשים, יש למעוז חמישה לולים.  שניבענף עובדים 
מחזור  בסיום יום מגיע מחזור אפרוחים שמוגדל עד לגיל חודש וחצי ויוצא לשיווק. 42-אחת ל

 מנקים ומחטאים את הלולים לקראת קבלת מידגר חדש.
 .ק"ג בשר 1,482,932 -מידגרים, שווקו כ 7השנה הצלחנו לעשות 

 ושתהיה שנה חקלאית טובה. גריםדבתקווה בשנה הקרובה נצליח לעמוד באותה כמות מי
 תומר שלום.
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************* 
 
 

 "אתיופיה סיפורים שעוד לא סופרו" –על ספרה של טליה ארגמן 
  של ספרה, הנכתב בהתנדבות.ברכות לטליה ארגמן על צאתו לאור 

הספר מעניין ונותן תמונה רחבה על עלייתם לארץ של יהודי אתיופיה, על סבלם בדרך 
 וקליטתם בארץ. וכן יישר כוח לטליה על פעילותה הברוכה והחשובה עם העולים מאתיופיה. 

 תודה לך טליה.
 עפר מור
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 2019 את מסכמים - וקליטה ד"צמ
 ?2019-ב לנו היה מה אז

, ראיונות במספר התנסינו, ראיונות סדנת עברנו .לעבוד והחלה התגבשה, הוקמה חדשה ועדה -
 .ועוד תרבות ואירועי בחגים משפחות אירחנו, מתעניינות משפחות עם סיירנו

 מהוות החברתיות הרשתות. בפרט החברתיות וברשתות באינטרנט שלנו הנוכחות את חיזקנו -
 .עצום החשיפה ופוטנציאל גבוהות לא הפרסום עלויות. ציבור ויחסי לפרסום פלטפורמה כיום

 תפוצה בזכות רבה לחשיפה זוכים, מעוז של היומיום מחיי והסיפורים הסרטונים, התמונות
 . אותנטי ממידע נהנים באינטרנט מידע עלינו המחפשים והמתעניינים החברים של

. סרטונים, ידיעות, תמונות קבלת על ומודים שמחים אנו. מילים אלף שווה אחת תמונה, זכרו
 .ולשתף LIKE לחלק המשיכו. כוח יישר

 אטרקטיבי לא המבני שמצבם בתים מספר להרוס האסיפה אישרה בו, מהלך העברנו השנה -
 .לבניה כמגרשים אלה נכסים לשווק והוחלט ומגורים לרכישה

 נמצאות נוספות משפחות. קליטה במגמת, הקיץ אלינו הגיעו( ואלמוג שני' )איצקוביץ משפחת -
 . בואן על נעדכן ואנו בתהליך

 .ירבו כן. שלוש משפחות התקבלו לחברות –ועם פתיחת השנה האזרחית החדשה  -
 
 ?2020-ב מה

 הפונה אינטרנט אתר) הבית אתר בשיתוף פרסומי קמפיין הושק - ציבור ויחסי פרסום 
 (. הכפרי למרחב במעבר המתעניינות המשפחות לקהל

 חברים -'מארחות משפחות' למועדון הצטרפו? ד"לצמ ולסייע המתעניינים את להכיר רוצים 
 לנציגי לפנות מוזמנים, בקיבוץ לסיורים המגיעות משפחות ושיחה לקפה לארח המעוניינים

 .ד"צמ
 אותם לשכנע לכם שנסייע רוצים? למעוז בחזרתם חושקים שאתם ילדים לכם יש -מעוז בני ?

 . איתנו דברו
 

, חדשות התחלות עם. בשבילנו בעבודה יותר עמוסה תהיה 2020 ששנת ומייחלים מאחלים
 .הקהילה והגדלת משפחות של רבה קליטה

 
 וקליטה ד"צמ ועדת

 
 

 מוריה וגל טרומפרברכות ל: 

 יערה ודניאל טמקין

 טוני וזוהר עפרוני

 קבלתם לחברות במעוז חיים רגלל
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 08.12.19מתאריך  07' מס כללית אסיפה רוטוקולפ
 .6מספר החברים המשתתפים באסיפה:  .224מספר חברי האגודה ליום האסיפה: 

 יורם שחם.: נבחר האסיפה למזכיר .סופי אביסרור: הנבחר האסיפה ר"ליו
 

 סדר היום של האסיפה:
 :קהילה ת/למנהל איתור לצוות ציבור נציגי שני בחירת: 1 סעיף

 ישבי חנה*        הרפז דיתי*            דפנא אודי* 
 .פוקס שלוה*          מור רביב*        פרטוש לירון* 
 

  באמצעות – אלקטרונית בדרך הצבעות לביצוע האסיפה אישור: 2 סעיף
 "סהכקול" מערכת

 
 :החלטות

 חושב אבל, האלקטרוניות ההצבעות תוכנת בעד אישי באופן: טל יהושע – לסדר קריאה
 .לאסיפה להגיע ישובו שאנשים כדי לאסיפה ההצבעות את להחזיר שצריך
 ההנהלה י"ע שיפוטרו הגיוני לא באסיפה שנבחרו תפקידים בעלי: כהן עזרא - לסדר קריאה

 .האסיפה י"ע ולא
 .תוקן לא עדיין חודשים 3 לפני שנהרס גשר למה: גל אבי - שאילתא

 
 .קהילה ת/למנהל איתור לצוות ציבור נציגי שני בחירת: 1 סעיף
 להצבעה לגשת סוכם. האיתור בצוות ציבור לנציגי מועמדותם את שהגישו הקיבוץ חברי הוצגו

 .נציגים שני לבחירת בקלפי
 

  באמצעות – אלקטרונית בדרך הצבעות לביצוע האסיפה אישור - 2 סעיף
 ".סהכקול" מערכת

 להצבעה לגשת סוכם. האלקטרוניות ההצבעות מערכת את הציג איניגו מחברת ארי לב אפי
 .המערכת אישור על בקלפי

 
 :תוצאותיה להלן  9.12.19 בתאריכים נערכה בקלפי ההצבעה

 :קהילה ת/למנהל איתור לצוות ציבור נציגי שני בחירת: 1 סעיף
 .פוקס שלוה, הרפז דיתי: נבחרו המצביעים קולות ברוב

 
  באמצעות – אלקטרונית בדרך הצבעות לביצוע האסיפה אישור: 2 סעיף

 .1 – נמנע, 13 – נגד,  47 – בעד  "סהכקול" מערכת
 "סהכקול" מערכת באמצעות להצביע האפשרות אושרה המצביעים קולות ברוב

 
 .החברים מכלל 27% המהווים, 224 מתוך חברים 62 הצביעו

 
 

 

 גשם במעוז

 מ"מ 151מתחילת העונה ירדו 
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 להראל לוי וגיא והבה

 ,לשירות צבאיברכות לרגל גיוסכם 

 שימרו על עצמכם ושובו אלינו במהרה
 

 לניבה הדס 
 ל שחרורך משירות צבאי. גברכות לר

 
 

 :מזל טוב לילידי חודש דצמבר
 ערמון, עמרי הדס, טל הרמלין סולץ, צבי הרפז, גיא והבה,   -אורלי אריאלי , תמר אריאלי

בת שבע גזיאל, גילה חן,  גולן, אמיתי טל,אליעזר וובר, לילי וינר, ישי אשש, עמית בורוכוב, שמעון 
יובל יבלונק, יאיר יגל, חבצלת יוסף, אהרון כהן, ליאת כהן, אורית לוריא, מיכה לוריא, אריק נחום, 

 מרגלית סולץ, מאיר פרטוש, חיה צוקרמן, ברוריה קטלב, יעקב קטלב, רוני קינן,  חנה קרן, 
 ליטל רפאל, עליזה שהם.

 ניצן דפנא, גוני אופק, גלי טל, ענת מרגלית, עדי מרדכייב, עפרוני יהלי. אילון דפנא,ולילדים: 
 
 

**************** 
 
 

רִים / נֹעַם חוֹרֵב ש ָׁ  )לכבוד פתיחתו המחודשת של גשר הדרור(  ג ְּ

 
ן ו ֵּ רִים 2020-מִי יִית  ש ָׁ ה  אֶבְנֶה ג ְ ה ב ָׁ נָׁ הְיֶה ש ָׁ  .ת ִ

 
ב ֵּ וֹךְ הַל  ר אֶל ת  ש ָׁ כֶל, יָׁ ֵּ הַש   ר מֵּ ש ֶ  ג ֶ

ב אֵּ י לַכ ְ הִדְחַקְת ִ ה ש ֶ ל מָׁ ר מִכ ָׁ ש ֶ  ג ֶ

דִידו ת ל הַב ְ עַל כ ָׁ א אוֹתִי מֵּ ָׁ ש   י ִ ר ש ֶ ש ֶ  ג ֶ

צִיאו ת וֹבִיל לַמ ְ י  ד לַחֲלוֹמוֹת, ש ֶ  וְאֶחָׁ

 
מוֹ יַהֲלוֹ  ק כ ְ זָׁ ס, חָׁ י ָׁ ר מְפו  ש ֶ  םג ֶ

אֲנִי הַי וֹם אִיש  ש ֶ יִיתִי לָׁ הָׁ לֶד ש ֶ הַי ֶ  מֵּ

אֱמֶת י ו ף אֶל הָׁ הַז ִ יב, מֵּ זֶה יַצ ִ ד כ ָׁ  אֶחָׁ

יה  ש  נְטִי ָׁ דוֹלִים יֵּ רִים הֲכִי ג ְ ש ָׁ ם לַג ְ )ג ַ
ט(  לְהִתְמוֹטֵּ

 

 
ה נָׁ אֱמו  וֹלִיךְ לָׁ י  ר צַר מְאוֹד ש ֶ ש ֶ  - ג ֶ

אֱלֹהִים ֶ  ב 

ם דָׁ י אָׁ בְנֵּ  ב ִ

ו ָׁ  ת הַכ ַ טו  פַש ְ הב ְ  ונָׁ

יו אֶת  לָׁ ט עָׁ רו  חָׁ נִימִי, ש ֶ ְ זֶה פ  ד כ ָׁ וְאֶחָׁ
מִי  ש ְ

י אֶל עַצְמִי נ ִ ֶ ק, מִמ  י ָׁ דו  ר הַמ ְ ש ֶ  .הַג ֶ
 
 

 בברכות ואיחולי מזל טו



14 
 

  דצמבר בחודש הנפטרים לזכר - זכרון נר
  31/12/1953 לנציצקי גדליה
  04/12/1972' הרשקוביץ סנדר
 05/12/1975 אביסרור ורד

  27/12/1979 ניצן רשקה
 29/12/1985 טננבוים חנה

 15/12/1989 צם מרים
 05/12/1995 סבוראי נחום

 18/12/1998 ביחובסקי עמנואל
 05/12/2003 נהיר אלימלך

 01/12/2005  אריאלי לאה
 01/12/2005 יפה תמר

 06/12/2006 סבוראי צפרירה
  20/12/2008 זכאי אלי

  13/12/2011 כהן יהודית
  21/12/2012 הרלינג צבי

  27/12/2012 שחם שוש
 07/12/2015 מור מושון

 13/11/2018 צם דלי
 
 

************** 
 
 
  קטעים מארכיון מעוז -סטלגיה קיבוצית נו

 22.2.1991, 2290. יומן מספרמעוז חיים,  מתוך "לחברים"

 ת ש מ ע ו   ק ט ע . . .  " 

יום אחד בליל גשום, בסוף חודש דצמבר, נסע משהלה יעקבי בדרכו למעוז. בהגיעו לסיבוב 
"נבות" ליד כפר יחזקאל, מול עיניו מנצנצת... לא תאמינו... עגלת חימום מזון חדשה 

מניירוסטה. שיפשף את עיניו, בחן והסתכל... עגלה חדשה, נוצצת, עם תעודת אחריות... עצר 
מיסו את העגלה על האוטו והוא המשיך למעוז. למחרת, התחיל משהלה נהג נוסף ושניהם הע

לחפש למי שייכת העגלה, צלצל למפעל על פי הקבלה "נירומטל" באשקלון. במפעל נאמר לו 
שהעגלה הוזמנה על ידי משרד הבטחון. המפעל ביוזמתו התקשר למשרד הבטחון )פרטים 

ת במעוז חיים ועליהם לבוא לקחתה. שמורים במערכת( והודיע להם שהעגלה האבודה נמצא
עבר שבוע עברו שבועיים עברו חודש וחצי וגורנשיט, אף אחד לא בא לקחת את העגלה. 

משהלה לא ויתר, דבק במטרתו להחזיר את העגלה, הגיע עד קצין אפסנאות בדרגת סגן אלוף 
וא השומר, התקשר אליו ומסתבר שהלה ידע מכל הסיפור ו... הבטיח שמישהו יב -בתל

לקחתה... הבטיח, אז מה אסור כבר להבטיח?  משרד הבטחון... דחילקום... והעגלה עדיין 
 "מחפשת כתובת... נו מה אתם אומרים ?  
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